

Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

Datum 2021-03-09
Plats: Teams
Närvarande Pär Eriksson
Michael Petersson
Maria Larsson
Satu Verlinna
Ulrika Kårefjärd
Ulf Pettersson
Roger Gill
Sonja Andersson
Nina Lindström

Ej närvarande: Johan Sjöberg

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning

Ordförande förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes.

2. Föregående protokoll

- a. *Godkännande av föregående protokoll*
Vi godkände och lade mötesprotokollet, 2021-02-09, till handlingarna.

3. Läget på Orrliden

- a. *Läget på Orrliden – helheten*
Allt rullar på och vi är fortsatt en byggarbetsplats.
Belysningsfrågan har lyfts igen med kommunen.
Det kommer att sättas upp en laddstolpe nere vid Orrliden.
Näten behöver ses över på målen.
- b. *Ombyggnationen*
Bygget på baksidan ser ut att gå enligt plan. Maria är inte med på byggmötena, men allt ser ut att flyta på. Det som tar lite tid är att plattan inte riktigt hunnit torka pga kylan.
- c. *Läktaren*
Micke har varit ner på Orrliden och börjat putsa av läktardelarna. Svetsfirman kommer påbörja sitt arbete i slutet på nästa vecka.

4. Summering av läget i fotbollsverksamheten

- a. *Nya beslut och riktlinjer avseende coronan*
Inga nya restriktioner sedan sist.
- b. *Avstämning Ungdomsverksamheten*
Fotbollskommittén har skickat ut en enkät med några få frågor till våra Ungdomslag och har fått in 15 svar.
Tanken var att ta pulsen på våra lag, hur stor är truppen, hur många ledare

har de och är det något som oroar inför kommande säsong. Även övriga önskemål och frågeställningar fick tas upp.

I sammanställningen finns ett gäng enklare frågor/aktiviteter men det finns även lite punkter som fotbollskommittén arbetar vidare med.

Uffe hade en träff med P08 och P09 då de hade lite knapert med underlag men det ser nu ut att finnas underlag för spel 9-9.

c. *Seniorverksamheten Dam och Herr, analys av damerna Div2*

Vi har återigen fått ett erbjudande om att lyfta damernas Div4-lag till Div3, men vi har återigen tackat nej.

I söndags hölls ett möte med Damlaget och det är en stor och härligt trupp så det känns lovande inför säsongen.

Både herr- och dam-lag har bildat spelarråd.

Herrlaget håller på att jaga sponsring för fullt.

d. *Utbildningsansvarig – återkoppling*

Föreningens utbildningsansvarige är Peter Lundh.

e. *Ledar- och tränarträff mars/april*

Tanken är att hålla en digital träff och just nu sammanställs enkätsvaren som ska vara till grund för diskussionerna

f. *Träff med SÖFFs Fotbolls- och Förenings-utvecklare*

Semir Mehanovic och Marcus Holmberg från SÖFF vill gärna komma och träffa ett gäng från föreningen för att höra hur vår verksamhet fungerar och om vi behöver något stöd. Joakim Wallgren, Peter Lundh, Ulf Pettersson och Maria Larsson deltar från föreningen.

5. Ekonomi – lägesrapport

a. *Ekonomiska bokslutet 2020*

Revisorerna jobbar fortfarande på att få klart bokslutet.

b. *Budgetarbetet 2021*

Budgeten är lagd med förutsättningen att det blir ett normalt verksamhetsår. Vi har för avsikt att arrangera våra ordinarie arrangemang under året; Valborg, Midsommar och Skogstorpsdagen.

c. *Upplägg kläder och utrustning för seniorlagen*

Det finns budgeterade medel för detta.

d. *Ansökan Eskilstuna kommunföretag AB*

Maria fick ett samtal från dem i fredags och fick bekräftelse på en sponsring på 20 000kr i tre år. Vi ska komma överens om en motprestation för denna sponsring.

e. *Jubileumsfonden, Länsförsäkringar*

Man kan ansöka pengar i Jubileumsfonden för projekt som berör ungdomar. Maria och Uffe läser på mer om detta och återkommer.

f. *Sponsringsgrupp*

Vi behöver tillsätta en grupp och Mattias Jävergren är intresserad. Maria har även fått in Claes Svensson som namnförslag.

Maria får i **uppdrag** att sammankalla till ett första möte med dem två och Roger.

6. Inför årsmötet 23 mars

- a. *Verksamhetsberättelse 2020 och Verksamhetsplan 2021*
Vi gick igenom verksamhetsberättelsen och den kommer att kompletteras med korta kommentarer om verksamhetsåret för varje lag. Den skickas på remiss till styrelsen så fort texten är klar.
Även verksamhetsplanen uppdaterades.
- b. *Utrustningspolicy för föreningen*
Vi tar, under året, fram en tydligare policy kring vår utrustning.
- c. *Översyn av stadgar och styrelsens arbetsordning samt instruktion till Valberedningen*
Vi tittade igenom förslagen till stadgeändring.
- d. *Valberedningens arbete*
Pär rapporterade om valberedningens arbete.
- e. *Kallelse samt arrangemang/lokal/Teams*
Vi undersöker möjligheten att låna in oss på RF/SISU's lokaler för mötet samt ser över val av ordförande för mötet. Nina undersöker.

7. Rapporter och inbjudningar

- a. *Kansliet aktuella frågor*
Maria meddelar att Marcus Holmberg, SöFF, kan hålla FSL för oss digitalt. Vi lägger det tillfället efter årsmötet.
Det är nu beslutat att det ska bygga bostäder och förskola vid gamla Vreta IP. Vi gör en skrivning till kommunen där vi välkomnar bygget. Maria och Pär formulerar.
Den 22/3 börjar en person att arbetsträna hos oss.
Eskilstuna Fritid kommer och gör sin årliga översyn av anläggningen inom kort.
- b. *Lunchwebbinarier februari-april SöFF*
Maria har deltagit på ett antal webinarier.
- c. *Utvecklingsansvarig – önskemål från SöFF*
Vi har utsett Peter Lundh till föreningens utvecklingsansvarige.
- d. *Strumpförsäljning*
Tanken var att Dam- och Herr-laget skulle sälja dessa paket för att få in pengar för att sponsra ett nytt match- och tränings-ställ till seniorverksamheten.
Efter sommaren skulle erbjudandet gå vidare till ungdomslagen för att dryga ut deras lagkassor.
Vi **beslutar** att Maria beställer hem och våra seniorlag plus F06 sköter försäljningen under våren.

8. Styrelsemöten våren 2021

- a. *Tisdagar 18.00-20.00*
årsmöte 25 mars – 13 april – 4 maj – 8 juni

9. Övriga frågor

Inga övriga frågor.

10. Summering och utvärdering av dagens möte

Summerat tar vi med oss följande punkter inför kommande möte/möten:

- Vi har utsett Peter Lundh till utbildningsansvarig i föreningen
- SÖFF's Fotobolls- och Föreningsutvecklare kommer och träffar föreningen och Joakim Wallgren, Peter Lundh, Ulf Pettersson och Maria Larsson deltar från vår sida
- Maria fick i uppdrag att sammankalla till ett första möte med sponsorgruppen
- Vi kommer, under året, bearbeta utrustningspolicyn för föreningen och bereda den inför nästa årsmöte
- Nina ordnar ordförande till vårt årsmöte samt hyr in oss i RF/SISUs lokaler för mötet
- Maria beställer hem strump-paketen som våra seniorlag plus F06 sköter under våren

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Nina Lindström

Pär Eriksson